
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 16. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 210
Forslag til lov om ændring af lov om leje og lov om boligforhold. (Loft over huslejestignin-
ger som følge af udviklingen i nettoprisindekset).
Af indenrigs- og boligministeren (Christian Rabjerg Madsen)

Spørgsmål 73
Regeringen mener ikke, at forslaget har nævneværdige administrative konsekvenser for 
virksomhederne. Har regeringen overvejet, at mange virksomheder vil være påtvunget 
en ”kontrolberegning” for at vurdere, om man har omkostninger over eller under loftet, 
og hvad estimerer regeringen, at omkostningerne hertil vil være, hvis størstedelen af de 
berørte virksomheder skal foretage en sådan ”kontrolberegning”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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